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Verslag       februari 2015 
 
Raad van Bestuur Sportraad 
 

 

Datum:   woensdag 25-02-2015 
Kenmerk: Sportraad_KP_150225 
Locatie:  Sporthal Stad Turnhout 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad 25-02-2015 

 
Aanwezig: Fred Broeckx, Frans Oerlemans, Erik Smeets, Kurt Persegael, Wilfried Sylverans, Johnny Verachtert, Ludo 
Van der Veken, Vic Schuer, Laure Aerts, Hannes Anaf, Jan Schoeters, Koen De Busser 
 
Verontschuldigd: Geert Van Autenboer, Kathleen Hermans 
Afwezig:  Erwin Druyts, Luc Devolder, Leo De Houwer 
Tijdelijk non-actief: Heidi De Beckker, Tim Stas 
 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’21 01 2015’’ (ES) 

Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2.  Voorstelling en goedkeuring nieuw bestuurslid (ES) 

Koen De Busser stelt zich voor aan de groep. Hij is afgevaardigde vanuit TTV (voorzitter) dit is een tennisclub en wil 
graag de sportraad vervoegen. Koen heeft steeds passie gehad voor alle sporten. Zijn voornaamste beweegredenen zijn 
jongeren aanzetten tot sport en sport laagdrempelig maken. 
 
Koen De Busser wordt aanvaard als lid van de Raad van Bestuur van de Turnhoutse Sportraad en zijn contacten zullen 
bezorgd worden aan de sportraadleden.  
 
Werkgroepen/afvaardiging: 
Koen zal de lijst met werkgroepen/afvaardigingen doorgemaild krijgen, waarna hij een keuze kan maken. 

3. Aanstellen secretaris TSR (ES) 

Er is 1 kandidatuur binnengekomen voor de functie van secretaris: Kurt Persegael. 

Kurt wordt aanvaard als secretaris van de Turnhoutse Sportraad en zal vanaf heden het dagelijks bestuur vervoegen.  

 

4. Toelichting buurtsport Turnhout (LA) 

Verloop project buurtsport: 

- Turnhout had ingetekend op de proeftuin buurtsport voor de periode eind 2011 – eind 2013 waardoor 

er subsidie waren voor het aanstellen van 1 VTE B-niveau coördinator (subsidie door sport) en 4 4/5e 

VTE D-niveau doelgroepmedewerkers (subsidie door LDE).  

- De proeftuin buurtsport loopt af op 31-12-2014 en er zal geen subsidie meer zijn voor het aanstellen 

van een coördinator. De doelgroepmedewerkers blijven vanuit LDE wel gesubsidieerd. 

- De coördinator buurtsport is zelf vertrokken op 1-09-2013 bij de stad Turnhout. 

 
Concreet moest er in het najaar 2013 een beslissing genomen worden over de toekomst van buurtsport in Turnhout. Het 
college van burgemeester en schepenen heeft beslist om buurtsport te continueren in Turnhout en heeft de opdracht 
gegeven aan de preventiedienst en aan de sportdienst om 2 halftijdse de coördinators voor buurtsport op zich te nemen.  
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Binnen de dienst preventie neemt Tine Lescouhier 2/5e de coördinatietaak op zich. Zij begeleid de 
buurtsportmedewerkers en werkt mee aan een duurzame tewerkstelling voor deze medewerkers (doelstelling 1). 
Daarnaast legt de preventiedienst de focus op sport en bewegen als middel tot integratie, sociale cohesie en het 
stimuleren van zelfredzaamheid (doelstelling 3). 
Sport daarentegen werkt voornamelijk mee aan de doelstelling om een laagdrempelig sportaanbod in buurten te 
realiseren alsook de weg naar het reguliere sportaanbod te vergemakkelijken (doelstelling 2). Peter Bertels neemt 2/5e 
VTE deze taak op zich.  
 
Het jaarverslag buurtsport is opgemaakt op basis van een sportjaar. De periode loopt van september 2013 tot augustus 
2014. 
 
Buurtsport organiseert zelf activiteiten, ondersteunt activiteiten van anderen die aansluiten bij hun doelstellingen. 
Daarnaast ondersteunt buurtsport ook activiteiten van de Sport- en Preventiedienst.  
 
Belangrijk bij de werking van buurtsport is dat zij hun activiteiten gaan voorstellen bij diverse (sociale) organisaties (bv. 
Basiseducatie, ’t ANTWOORD, CVO, Okan, …) om actief deelnemers toe te leiden.  
 
Het jaarverslag wordt overlopen. 
 
 Er is ook een opleiding ‘sportbegeleider’ in het secundair onderwijs GO (Herentals) in het kader van een 

brugproject. Mogelijks is hier een koppeling mogelijk.  

 Is er een sterkere relatie mogelijk tussen de Turnhoutse sportclubs & buurtsport? 

o Kan buurtsport niet via de sportclubs nieuwe sporten aangeleerd krijgen? 

o Kunnen clubs hun eigen initiatiemomenten opstellen voor buurtsport? 

o Doorstromen naar het reguliere sportaanbod lijkt zeer moeilijk. Kunnen hier meer samenwerkingen 

gelegd worden met de sportclubs om dit te realiseren? 

De link met de Turnhoutse sportclubs kan sterker. Deze informatie wordt doorgegeven aan de coördinatoren buurtsport. 

5. Adviesvorming MJP 

De werkgroep is op maandag 23 februari samen geweest. Ondanks de beperkte aanwezigheden heeft de werkgroep 

een advies voorbereid.  

Korte samenvatting: 

- Streefdoel om doelstelling sport over te hevelen van regulier beleid naar prioritair beleid 

- Advies sportraad wordt gemaakt op basis van de 8 prioritaire doelstellingen bepaald door de stad Turnhout 

- Vraag om de projecten van de Sportdienst te toetsen aan de 8 prioritaire doelstellingen. Vraag om dit klaar te 

maken tegen de opmaak budgettering 2016. 

- Investeringen sportinfrastructuur: investeringen 2015 zijn absoluut nodig, maar zijn ook het absolute minimum.  

 

Verslag werkgroep wordt meegestuurd als bijlage. 

 

Sportraad wenst ook een overzicht van de niet-prioritaire doelstellingen om een globaal overzicht te krijgen van alle 

acties van de Sportdienst. Dit is niet de bedoeling aangezien de gemeenteraad ook geen inzage heeft in het reguliere 

beleid. Schepen Anaf is bereid dit te evalueren. De nieuwe werkwijze ifv het prioritaire beleid wordt vanuit Vlaanderen 

gestuurd en vraagt een mentaliteitswijziging qua rapportering.  

 

Sportraad wil ook zijn bezorgdheid uitdrukken over het feit dat de personeelsleden van de Sportdienst na de 

verhuis/clustering naar de Wollewei meer ingezet gaan worden voor andere taken. Wij verwachten dat de 

prioriteiten betreffende de verdeling van de taken juist worden ingeschat zodat een correcte dienstverlening 

kan behouden blijven. 

Het ontwerp advies wordt goedgekeurd en zal doorgestuurd worden aan het college van burgemeester en schepenen.  
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6. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 

a. Evaluatie algemene vergadering (AV) en kampioenenviering (KV) 

Het verlag van de AV TSR wordt goedgekeurd en zal online geplaatst worden. 
Voorlopige en summiere evaluatie AV: 

- Vraag voor meer contrast voor de tekst op de powerpointpresentatie 

- Timing en inhoud was goed 

- Goede aanwezigheid van de clubs 

- Meerwaarde van de moderator 

- Wederom de vraag van sommige clubs om zichzelf te komen voorstellen op de AV. Dit is praktisch 

niet meer haalbaar en op deze vraag zal niet ingegaan worden.  

Voorlopige en summiere evaluatie KV: 
- Bij eenzelfde aantal kampioenen is een grotere zaal voor de KV vereist. Tevens was het zeer jammer 

dat de verschuifbare wand niet open ging.  

 Uitwijken naar de sporthal? 

 De meerwaarde van het stadhuis is er wel.  

 Minder ploegen weerhouden? Gewestelijke ploegen & promoties zonder titel schrappen naar 

de toekomst toe?  

- Opmerking dat Elfje Willemsen eigenlijk een teamsporter is i.p.v. een individuele sporter. Hoe 

interpreteren we dat naar de toekomst toe? Sportlaureaat versus sportpersoonlijkheid. 

- Verloop van de avond is zeer goed gegaan. De timing is niet gehaald, de interviews mogen korter. 

- Jammer van de beperkte opkomst door sportraadleden. 

Nood aan de werkgroep om in het voorjaar nog samen te komen om te evalueren.  

b. Terugkoppeling werkgroep erkenningen en subsidies 

Werkgroep is samen geweest op woensdag 18 februari 2015. Er zijn enkele nieuwe aanvragen tot erkenning 
goedgekeurd. 

- BC de Roden Bal 

- TBA 

- Speleo Kempen 

- Frisbee club zero gravity & I-fitness zijn niet weerhouden 

De werkgroep heeft ook de clubs overlopen die al meerdere jaren niet aanwezig waren op de AV. In totaal hebben 10 
sportverenigingen (Avery vriendenkring, bergsportvereniging provincie Antwerpen, DC The golden Arrow, GEVOC, JB 
Bikers, Kempisch zaalvoetbalverbond, KG 30 Turnhout, Norway Fish Hunters, TXL en VK De Jantjes.) een brief 
ontvangen dat ze geschrapt zullen worden wanneer ze geen antwoord geven op deze brief. Daarnaast zijn de 
clubgegevens van deze clubs doorgemaild aan Jan Schoeters zodat hij deze clubs kan contacteren. 
Positief is wel dat naar aanleiding van de vraag tot actuele clubgegevens een week voor de AV er heel wat clubs wel 
gereageerd hebben.  
 
Er zijn al 2 aanvragen voor ADSM in 2015. Campina Curling en Kempische duikschool. Beide dossier werden besproken 
en (deels) weerhouden. 
 
Tot slot heeft de werkgroep alle subsidiereglementen overlopen en de opmerkingen vanuit de TSR 20-8-2014 en 3-12-
2014 meegenomen en besproken. De aanpassingen aan de reglementen worden besproken op een volgende 
werkgroepvergadering op donderdag 19 03 2015. 

c. Info voor werkgroep communicatie 
Info vanuit de Sportdienst voor de werkgroep communicatie 

- Kalender sportevenementen staat in google drive in een testversie. Opmerkingen? 

- Nieuw logo TSR is in opmaak door de dienst communicatie. Dit wordt doorgestuurd als het klaar is. 

- Foto van nieuw lid TSR doorgeven, dan kan er een pasje aangemaakt worden. 
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- Vragen i.v.m. website: 

 Link van webpagina sport naar webpagina sportraad  in aanvraag 

 Info + foto’s leden TSR op webpagina sportraad  wordt niet op ingegaan 

 Sportinfomap plaatsen op webpagina sportraad  in aanvraag 

Opnieuw de vraag om naam en contactgegevens van de sportraadleden te vragen.  

7. Schepenkwartier 

a. Stavaza zwembad  
Er zijn 3 offertes binnengekomen van private partners voor de renovatie en exploitatie van het zwembad. Bij het bestek 
zijn bepalingen opgenomen dat er zeker een 25m bad alsook instructiebad moet zijn. De prijzen voor schoolzwemmen 
en clubzwemmen zijn ook bepaald. De procedure loopt en de stad wil de toewijzing definitief maken in april 2015. 
Na toewijzing zal de sportraad ingelicht worden 

b. Schuilvoorzieningen sporthoeve 
Er was een afspraak met FCT dat zij mee zouden instaan voor de vergunningsaanvraag (door zelf een architect aan te 
duiden) Als een club de aanvraag doet, kan de bouwaanvraag binnen de stad Turnhout behandeld worden. Als de stad 
Turnhout een bouwaanvraag indient, wordt deze behandeld door de provincie. FC Turnhout komt hier op terug o.w.v. de 
verbonden architect kosten. Stad Turnhout dient de aanvraag in dan duurt de procedure langer. Normale procedure is 3 
maanden.  

c. Fusie KVT en FCT 
We zijn blij dat er samenwerking komt tussen de clubs, vooral in functie van de jeugdwerking. Er is contact geweest 
tussen de stad Turnhout en KFCT voorafgaand aan de persconferentie. De vraag van de voetbalclub is dat de stad 
Turnhout kan helpen om de maandelijkse last (lening) die verbonden is aan de bouw van het voetbalstadion mee op te 
vangen. Stad Turnhout heeft hierover nog geen standpunt ingenomen, maar zal zeker in gesprek gaan met de fusieclub.  

8. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten (LA) 

Fusie KVT en FCT 
- KVT en FCT zijn gegroeid naar een fusie. De raad van bestuur is samengesteld uit 5 mensen van KVT 

en 5 mensen van FCT en er worden 2 co-voorzitters aangeduid. De stamnummer van KVT blijft 

behouden (148). De fusie is een feit, maar de verdere uitwerking van de werking van club 

(jeugdbestuur, commissies en dergelijke) moet allemaal nog gebeuren. De vrijwilligers en werkende 

leden zijn ingelicht voor bekendmaking van de fusie.  

 
Nood om ook de belangen van de andere clubs te behartigen wanneer er met KFCT nieuwe afspraken gemaakt worden. 
 
Vraag BBC T&T Turnhout waarom er minder uren ter beschikking gesteld worden aan hen voor het sportseizoen 2014-
2015. Motivatie werd per mail toegelicht en was tevens met onderling akkoord afgesproken bij het begin van het 
sportseizoen. 
 
Ikkan gaat nu zeker een benefiet organiseren ten voordele van hun leden die naar Japan gaan i.p.v. de memorial Paul 
Van Hoof. Zij vragen hiervoor gunsttarief aan.  
 
Fusie Turnclubs: geen nieuwe info 
 
Snooker X heeft de vraag gesteld naar een permanente snookerlocatie in Turnhout alsook een zaal voor een 
evenement. Info per mail gegeven, er volgt een afspraak. 

9. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Documenten TSR online plaatsen op google drive? Goed voorstel. Kan opgestart worden. Volgende vergadering wordt 
dit gepresenteerd en toegelicht aan de leden. 

  



5/ 

 
Uitnodigingen: 

- Infosessie positief coachen: maandag 23-03-2015 in de klein Engelandhoeve. Volledige info in 
nieuwsbrief sport maart 2015 alsook persoonlijke mails aan clubs. 

Laure:  

- Het is de bedoeling dat iedereen zijn pasje & badge van de TSR zelf bijhoudt. Dan heb je dit steeds bij 
de hand als je een club gaat bezoeken. 

Ludo: 
- ATAC is zeer ontevreden over de communicatie vanuit KVT over de financiering van het 

voetbalstadion. Ze krijgen in de pers het verwijt dat zij geen medewerking verlenen in het gebruik van 

de accommodatie. Deze uitlatingen zijn onterecht daar alle afspraken in contracten zijn vastgelegd en 

ATAC komt deze afspraken na.  

- Afspraken m.b.t. de effectieve planning zijn nodig en moeten gerespecteerd worden i.f.v. trainingen, 

wedstrijden en meetings.  

Hannes: 
- Agendaprobleem aangezien data vergaderingen AGB steeds samenvalt met de sportraad. Hannes zal 

de TSR steeds iets later vervoegen. 

Frans: 
- NOT heeft gevraagd om op de sportraad te melden dat ze het ongehoord vinden dat de vraag werd 

gesteld om met minder mensen te komen naar de kampioenenviering. Deze opmerking is terecht en 

moet mee genomen worden naar de volgende editie. Sportdienst stuurt een verontschuldiging. 

- Er is weinig tot geen info te vinden over de uitslagen van de kampioenenviering. Er is een persbericht 

verstuurd alsook de clubs zijn persoonlijk gemaild met de link naar de foto’s. Op Facebook is er ook 

breed gecommuniceerd. Idee om de laureaten via de stedelijke website kenbaar te maken.  

Erik: 
- Volgende vergadering zal Erik terugkoppelen over de nieuwe provinciale subsidiereglementen G-

sport. 

Jan: 
- Vraag om de communicatie ‘webpagina sportraad’ duidelijker te maken. Opnieuw de vraag om de 

contactgegevens sportraad online te plaatsen.  

Agendapunten TSR 25 03 2015 
- Toelichting provinciale subsidiereglementen G-sport 

- Toelichting jaarverslag Sportdienst 2014 

- Terugkoppeling taakomschrijving zaalwachter 

Einde vergadering: 22:15 uur 
 
 
Volgende vergadering: 25 03 2015 | 19.30 uur | Locatie TTV 


